
 
Dag og år: Torsdag d. 14.10.2021

Kl.: 17.00 – 19.30 Formand:

Katrine Kring
Abrahamsen

SKOLEBESTYRELSEN.
Mødedeltagere:

Forældrerepræsentanter: Katrine, Rikke, Janni, Mikael, Brian, Lars og
Henrik

Afbud:
Asger (Lone er suppleant)
Janni
Henrik
Liva
Mads

Elevrådsrepræsentanter: Liva 9x, Mads 8t

Medarbejderrepræsentanter: Anna og Tine

Ledelsesrepræsentanter: Lone og Sabina

O = Orientering; D = Drøftelse; B = Beslutning

Referat:

Datoer for møder i 2021/22: 17/8, 15/9, 14/10, 22/11, 25/1, 23/2, 24/3, 26/4, 17/5, 8/6, 20/6

17.00 1 Spisning

17.15 1 Nyt fra elevråd

17.20
D

2 Gennemgang af
principper og
politikker:

- Vikarprincip
- Lektiepolitik

Lektiepolitik:
Skolebestyrelsen har lavet et udkast til en lektiepolitik for skolen. Bestyrelsen gik politikken efter i sømmene,
og havde en drøftelse omkring “hjemmearbejde skal opleves som meningsfuldt for eleven”. Afsnittet slettes.

Desuden rettelse af, at lektier skal fremgå på Min Uddannelse (fjerne Aula)

Drøftelse af om der skal stå det er “en forventning” at lektierne stiger med tiden. Derudover tilretning af
andre ord og begreber.



Politikken tages med til kommende afdelingsmøder for at kvalificere og uddybe. Der er et ønske fra alle
involverede, at politikken differentieres mellem afdelinger og center, så det kan stå mere klart internt og
eksternt, hvilke forventninger der er.

Vikarprincip:
VIkarprincippet er forberedt af ledelsen, men giver indtryk af at være en internt procedure snarere end et
eksternt princip. To afsnit hører ikke til under princip. Det aftales, at dele princippet op i to dele, så den
eksterne kommunikation bliver mere klar.

“Vikardækning ved ikke kendt fravær” og vikardækning ved kendt, planlagt fravær
Omformulering omkring principper for tanker ved vikardækning
Omformulering til hverdagssprog (væk fra fagsprog)

Ledelsen arbejder videre med afsnittet omkring kendte voksne kontra faglærere samt omkring vikarplan og
indhold

Det tages med på næste møde

18.00
O

3 Dialogmøde mellem
forvaltning og
skolebestyrelser

d. 4. oktober har Katrine og Rikke været til dialogmøde. De refererer fra mødet.

Katrine og Rikke var til dialogmøde, hvor der var mulighed for at få punkter på dagsorden. Der blev talt
meget om segregering og mellemformer, som er en økonomisk og pædagogisk udfordring for Hedensted
skolevæsen, som det er i alle landets kommuner.

Det var også på dagsorden omkring de penge der er givet til vedligehold på skolerne samt muligheden for at
søge penge ved fonde til legeplads. Det afledte en drøftelse omkring legepladser og hvem der er ansvarlig for
vedligehold og syn af legeplads.

Skolebestyrelsen på Stjernevejskolen havde foreslået et punkt omkring klubtilbud og forældredrevet tilbud i
nogle af de små skoledistrikter. Til mødet var den foreløbige udmelding, at klubtilbud er et forældre
anliggende.

18.20
D

4. Status ift. personale

Der er tænkt i flere scenarier i en 3 års periode. Ud fra dette er der truffet beslutninger omkring flyt af
lærere samt behov for ansættelse af 1 ny lærer til matematik i indskoling/mellemtrin.

Drøftelse af trivsel særligt i udskoling efter tilbagevenden fra corona. Dårlige vaner omkring sen sengetid
mm. Forslag om at sende skriv ud til forældre omkring forventning til elevernes skoleparathed, når de møder
i skole.

18.45
O

5. Budgetopfølgning

Gennemgang af forventet budget ud fra 1. kvartal.

19.15 8. Siden sidst og evt.: Siden sidst er punkter, der ikke skrives til referat.



a: Formanden.
b: Ledelse
c: øvrige medlemmer


